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SPOLKOVÝ
OBČASNÍK

HISTORICKY PRVNÍ VYDÁNÍ V DUCHU
"To nám to léto ale letí"
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PÁR SLOV PŘEDSEDY SPOLKU

Vážení přátelé, přicházíme k Vám tímto způsobem s informacemi o dění ve spolku a v

areálu. Dnes a denně  jsme zásobováni informacemi, o které v podstatě  nestojíme, a na

druhou stranu se informací o Událostech z okruhu našeho zájmu nedostává. Chceme

formou Zbojníkova spolkového občasníku vyplnit právě  tu mezeru, která se týká života

našeho spolku a areálu. Budeme psát o novinkách, akcích chystaných i proběhlých. A

jelikož  ne všichni máte možnost pravidelně  zavítat na Bílou, klademe si za cíl posílit

Vaše povědomí o spolkovém životě  a dát Vám příležitost se jej aktivně  zúčastnit v

průběhu letní i zimní sezóny.

Váš, Petr Ochmann

PO VOLBÁCH 

Aktuální složení Výkonného výboru a Dozorčí

komise

Na volební Valné hromadě  v květnu tohoto roku

bylo obměněno složení Výkonného výboru a

Dozorčí komise, které nyní pracují ve složení:

Výkonný výbor:

Petr Ochmann, předseda 

Martin Kacíř, místopředseda 

Kamila Hercíková, člen 

Jaroslav Vrzgula, člen 

Vladimír Kutý, člen 

Martin Vrzgula, člen

Jiří Štverka, člen

Dozorčí komise:

Martin Kutáč, předseda 

Ivana Olšáková, člen 

Jiří Koníček, člen 

 

Výkonný výbor děkuje odstupujícím členům -

Stanislavu Olšákovi, Miladě  Němčíkové a

Jaroslavu Skoumalovi - za jejich dlouholetou

obětavou práci pro spolek a rád by vyzdvihl

přínos každého z nich pro lyžování na Bílé.
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AKCE KONANÉ NA BÍLÉ
Bike Fest Bílá - Tato akce se konala poprvé jako nultý ročník a to v červnu 2019
Cyklistický festival přilákal zejména zájemce o Singletraily a hned se jich tu ukázalo
více než 250. Proběhly enduro závody na červeném trailu, ale zejména jsme
slavnostně otevřeli Refresh trail s panem náměstkem hejtmana Moravskoslezského
kraje. Akce měla přínos nejen marketingový a finanční, ale také vztahový.
Běhej lesy Bílá - Již 5. ročník tohoto běžeckého závodu se na Bílé opět vyvedl na
výbornou. Náš spolek se organizačně staral o celou trať včetně trasování, značení a
navádění. Vše se zvládlo na výbornou a běžci i organizátoři Běhej lesy byli nadšeni.
Celkem startovalo více než 1250 závodníků a Bílá se tak dostala opět do povědomí
mnoha sportovců. Přínosem byly také otevřené 2 bufety a restaurace Bi-Fi, které
kompletně spadaly pod naši gastronomii.
Přípravné kempy závodníků - Náš tým SKI Bílá napříč všemi kategoriemi provádí
letní přípravu. Ta bude na konci srpna vrcholit a jsme rádi, že kategorie využily také
zázemí na Bílé včetně lyžařské chaty. Děti a junioři jsou perfektně připraveni na
podzimní soustředění, které tradičně probíhají na Rakouských ledovcích.
 
Veškerý kalendář akcí naleznete na našich webových stránkách www.skibila.cz
Fotografie a videa z léta pak můžete shlédnout na facebooku nebo instagramu 
@skibila.cz / @singletrailsbila



Pohár Beskydské magistrály - 8. září v neděli pořádá náš spolek již 10. ročník
cyklistických závodů. Tyto závody jsou zaměřeny na rodiny s dětmi a týmovou
soutěž (dítě + dospělý) Budeme se těšit na Vaši přízeň a organizační výpomoc.

CO NÁS ČEKÁ

Zpevňování velkého padáku - na jaře/létě proběhlo zpevnění kraje velkého padáku
na červené sjezdovce. 7 metrů vysoká stěna z kamení a dřeva by měla upevnit
ujíždějící svah a zabránit tak sesouvání sněhu a zeminy do lesa.
Modernizace čerpacích stanic - na jaře se zahájila přestavba čerpací stanice pro
zasněžování na jižní i severní straně. Provedla se demontáž obou strojoven a od
19.8. se zahájila instalace nové strojovny na severu. Tato modernizace by měla opět
pomoci zkrátit dobu zasněžování a zajistit nám trvalou sněhovou pokrývku během
prosince

SKI AREÁL-CO SE UDÁLO 
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Modernizace singletrails - již na jaře
byla dokončena modernizace Refresh
trailu. Následně bylo vybudováno nové
technické centrum pro děti tzv. skills
centrum a pokračujeme v plánování
dalších modernizací trailů. Stojí za to se
přijet podívat a vyzkoušet.
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ZÁVĚREM

Na Bílé se stále něco děje. Nejen, že se můžete potkat s mnoha přáteli, ale třeba zajít na
houby, či relaxovat v úžasné přírodě, kterou tady máme. 
6.října končí letní provoz lanové dráhy, následně bude probíhat příprava na zimu no a
lyžařští nedočkavci se mohou těšit na zahájení sezóny 2019/2020, které proběhne
7.prosince, opět jako součást skialpového závodu.
My, kteří se nepotkáme během podzimu na Bílé, se určitě potkáme na tradiční podzimní
konferenci. 
Krásný konec letních prázdnin všem a dyckybila

KALENDÁŘ AKCÍ NA BÍLÉ

8.9.2019 - Pohár beskydské magistrály (cyklistický závod)
14.9. 2019 - TOP KID RUN (dětský překážkový závod typu spartan)
6.10.2019 - MSDH Cup (downhill závod na horských kolech)
6.10.2019 - Ukončení letního provozu
7.12.2019 - Zahájení zimní sezóny (SKI OPENING 19/20)


